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Inspreektekst commissievergadering samenleving 11 april Varianten onderwijshuisvesting Vestersbos 
 
Zevenaar, 9 april 2023 
 
Beste leden van de commissie,  
 
Mijn naam is Jos Boonman, samen met mijn collega Pieter-Jan Buhler bestuurder van LiemersNovum, 
bestuur primair onderwijs.  
Eigenlijk had ik helemaal niet willen inspreken maar ik voel nu wel sterk de behoeft om op dit cruciale 
moment even wat nuance aan te brengen en de puntjes op de i te zetten. Zeker nu ons ter ore is gekomen 
dat er mogelijk een motie wordt ingediend vanuit de coalitie om dit punt 26 april niet te behandelen, 
waardoor dit traject zeker nog meer vertraging oploopt.    
 
Traject Vestersbos........een ingewikkeld proces dat al vele jaren loopt. Inmiddels is er veel onderzoek 
gedaan en ook is er over dit dossier veel gezegd en geschreven. Qua inhoud hebben wij hier als bestuur van 
LiemersNovum eigenlijk niets meer aan toe te voegen. Wel vinden wij het belangrijk om nogmaals heel 
duidelijk aan te geven, dat wij staan achter voorstel vanuit het college om voor IKC De Wissel en IKC De 
Tamboerijn nieuw te bouwen op locatie Vestersbos. Niet alleen wij als bestuur staan achter dit voorstel, 
ook de medezeggenschapsorganen van beide IKC’s hebben hier eerder al positief op gereageerd.   
 
Kijkend naar de spreiding van de scholen in Zevenaar, zijn wij van mening dat Vestersbos een passende plek 
is. Natuurlijk begrijpen wij ook dat deze locatie uitermate geschikt zou kunnen zijn voor woningbouw, toch 
willen wij de raad vragen om breder naar dit vraagstuk te kijken. De huidige gebouwen van beide IKC’s zijn 
op! Zeker op IKC De Wissel hangt men met de benen buiten boord. Kijkend naar de meest recente leerling 
prognoses, zal dit aantal niet afnemen. Dit in combinatie met de huidige norm qua vierkante meters per 
leerling die door de gemeente wordt gehanteerd, maakt dat de huidige locaties niet geschikt zijn voor 
nieuwbouw of vernieuwbouw Dus beste raadsleden; herbouw op de beide locaties is geen haalbare optie. 
Argumenten als ‘De IKC’s worden nu buiten de eigen wijk geplaatst’ of ‘De IKC’s worden geplaatst in een 
wijk zonder veel jonge gezinnen en dus kinderen’, vinden wij niet correct omdat ze geen reëel beeld geven 
van de werkelijkheid. Een school bouw je niet voor een paar jaar, maar voor de komende 50 tot 60 jaar. Dit 
hoor u goed; dus gemeten vanaf 2023 hebben we het dan over 2083. Ik hoop dan de 100-jarige leeftijd te 
behalen.  
Hoe ziet Zevenaar er dan uit? Een verouderde wijk nu, maar over 10 jaar? Kijkend naar de mogelijke 
nieuwbouwplannen rondom het gemeentehuis creëert weer nieuwe aanwas, maar voor welke school hier 
dan in de buurt? Wij zijn echt van mening dat met locatie Vestersbos wij juist beter aan de spreiding 
kunnen voldoen. Voor nu en in de verre toekomst.  
 
Hadden we een blanco vel, dan waren er misschien nog beter passende opties mogelijk geweest in plaats 
van locatie Vestersbos. Maar laten we alsjeblieft ook reëel blijven, betere opties in de huidige context zijn 
er simpelweg niet, zeker niet op korte termijn. Kijkend naar de huidige schoolgebouwen, moet er juist op 
korte termijn iets gebeuren, dit vanuit onze gezamenlijke verantwoordelijkheid om zorg te dragen voor een 
goede leer- en speelomgeving voor onze leerlingen. Dat maakt Vestersbos in onze ogen dus uitstekend 
passend.  
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Niet alleen zijn wij bestuurders van IKC De Wissel en IKC De Tamboerijn, maar ook van bijna alle andere 
basisscholen in gemeente Zevenaar. Wij zijn niet bang dat de verhuizing naar Vestersbos invloed heeft op 
welke andere school dan ook, ook niet voor IKC St. Martinus in Oud Zevenaar. Dit IKC heeft met haar 
dorpse karakter en haar specifieke onderwijsconcept een eigen voedingsgebied, waarbij de leerlingen niet 
alleen uit Oud Zevenaar komen.    
 
Tot nu toe hebben wij het op IKC De Wissel en IKC De Tamboerijn rustig kunnen houden doordat we een 
concreet toekomstperspectief hadden met nieuwbouw per augustus 2025. Mocht dit perspectief komen te 
vervallen, als alles qua planning en tijd wederom opschuift en er geen helder perspectief wordt geboden, 
ontstaat er onduidelijkheid en zeker ook onrust. Dit is precies wat we met elkaar dit gehele traject hebben 
willen voorkomen.   
 
Al met al willen wij de raad vragen om 26 april aanstaande juist wel een weloverwogen keuze te maken en 
daarbij stil te staan bij de vraag wat een eventuele keuze betekent voor het onderwijs. Stel dat er voor 
woningbouw wordt gekozen, of er weer om een aanvullend onderzoek wordt gevraagd, wat is dan het 
alternatief voor het onderwijs? Hoe lossen wij op korte termijn die puzzel op? Laten we alsjeblieft aan onze 
leerlingen, de kinderen uit uw gemeente denken, zij hebben nu passende onderwijshuisvesting nodig. 
 
Ik wens u veel wijsheid toe.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
J. (Jos) Boonman 
bestuurder LiemersNovum 

 
Mercurion 10 
6903 PZ  ZEVENAAR 
 
0316-295668 | 0653224822 
lid.cvb@liemersnovum.nl  
www.liemersnovum.nl 
 
 




